





城市文化  
CITY CULTURE

## 二环2049

这是一个关于城市的故事。环游于打造这座建筑的想法不同，也非建筑事务所正在探讨一个关于北京中心生态结构的“野心计划”——《二环2049》。从建筑到方式的人，这个改造计划能让这座城市更多的可能。

主创：Woods Bagot Co. 设计单位：Woods Bagot Co. / photo courtesy of OUSA Architecture

北京二环，全长约10公里，它的“内”字很明确，但它的“外”字却很模糊。它不仅是北京内城的一道边界，也是北京内城与外城的一道边界。它不仅是北京内城的一道边界，也是北京内城与外城的一道边界。它不仅是北京内城的一道边界，也是北京内城与外城的一道边界。

二环是北京内城与外城的一道边界。它不仅是北京内城的一道边界，也是北京内城与外城的一道边界。它不仅是北京内城的一道边界，也是北京内城与外城的一道边界。它不仅是北京内城的一道边界，也是北京内城与外城的一道边界。

北京二环，全长约10公里，它的“内”字很明确，但它的“外”字却很模糊。它不仅是北京内城的一道边界，也是北京内城与外城的一道边界。它不仅是北京内城的一道边界，也是北京内城与外城的一道边界。它不仅是北京内城的一道边界，也是北京内城与外城的一道边界。

北京二环，全长约10公里，它的“内”字很明确，但它的“外”字却很模糊。它不仅是北京内城的一道边界，也是北京内城与外城的一道边界。它不仅是北京内城的一道边界，也是北京内城与外城的一道边界。它不仅是北京内城的一道边界，也是北京内城与外城的一道边界。

Woods Bagot Co. has been working on the Second Ring Road 2049 project since 2014. The project is a conceptual plan for the Second Ring Road in Beijing, China. It aims to transform the road into a more sustainable and livable space. The plan includes creating a green corridor, adding public facilities, and improving the overall urban environment. The project is expected to bring more greenery and public spaces to the city, and to improve the quality of life for its residents.

## The Second Ring Road 2049

This project is still in the conceptual phase. Instead of focusing on creating magnificent buildings, OUSA Architecture is contemplating the Second Ring Road 2049, an "ambitious" plan that aims at transforming the biological structure of downtown Beijing. This project is expected to bring more greenery into the city, for architecture and for people.

Woods Bagot Co. has been working on the Second Ring Road 2049 project since 2014. The project is a conceptual plan for the Second Ring Road in Beijing, China. It aims to transform the road into a more sustainable and livable space. The plan includes creating a green corridor, adding public facilities, and improving the overall urban environment. The project is expected to bring more greenery and public spaces to the city, and to improve the quality of life for its residents.

Woods Bagot Co. has been working on the Second Ring Road 2049 project since 2014. The project is a conceptual plan for the Second Ring Road in Beijing, China. It aims to transform the road into a more sustainable and livable space. The plan includes creating a green corridor, adding public facilities, and improving the overall urban environment. The project is expected to bring more greenery and public spaces to the city, and to improve the quality of life for its residents.